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Zastrzeźenia do Protokołu Nr 17/2022- 
z 

7/2022
z kontroli przeprowadzonej przez Komisję  Rewizyjną. 

W punkcie 3. protokołu znajduje się  błędna informacja dotycząca przeprowadzenia kontroli. W protokole 
podane są  daty 14.06.2022r. oraz 0407.2022r. a kontrola odbyła się  w dniach 14.06.2022r. I 18.08.2022r. 

W dniu 14.06.2022r. kontrola odbyła się  w sali 55. Podczas kontroli udzielał  nam informacji KierowniK 
Wydziału Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu Pan Robert Chaiński wraz z Panią  Dyrektor Centrum Usług 
Wspólnych Joanną  Kruk. 

W dniu 18.08.2022r. odbyła się  kontrola w Biurze Rady, w której uczestniczyli jedynie członkowie Komisji 
Rewizyjnej. O powyższym nie ma wzmianki w protokole. 

Na potwierdzenie powyższego zapisu dołączam zaproszenia na spotkania, które otrzymałam od 
przewodniczącej Komisji Rewizyjnej na maila wysłane przez Biuro Rady. 

W dniu 04.07.2022r. na  prośbę  Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Barbary Bujak członkowie komisji 
spotkali się  nieformalnie w Urzędzie Miasta. Podczas spotkania Przewodnicząca przedstawiła projekt protokołu z 
przeprowadzonej kontroli w dniu 14.06.2022r. Na moją  prośbę  protokół  został  przesłany na maile członków 
Komisji Rewizyjnej do zapoznania się  i możliwości wprowadzenia poprawek. 

Dnia 22.08.2022r. na  maila otrzymałam do ponownego zapoznania się  projekt Protokołu Komisji Rewizyjnej. 

W Dniu 26.08.2022r. w Biurze Rady podpisałam Protokół  nr 17/2022 z kontroli przeprowadzonej przez 
Komisję  Rewizyjną. 

W protokole znajduję  się  również  błędna data jego sporządzenia dokumentu tj. 21.06.2022r. „ moim zdaniem 
protokół  ostatecznie został  sporządzony w sierpniu 2022r. 

Do treści protokołu oraz przeprowadzonej kontroli od samego początku miałam zastrzeżenia, o czym 
informowałam już  na pierwszym spotkaniu wszystkich członków Komisji Rewizyjnej. Według mojej opinii 
Komisja Rewizyjna skupiła swoją  uwagę  na braku środków fmansowyeh dla szkół  przeznaczonych na utrzymanie 
świetlic „ na zakup niezbędnych materiałów i pomocy naukowych. Komisja zapoznała się  z organizacją  pracy 
świetlic wszystkich szkól podstawowych w naszym mieście. 

Komisja w protokole poświęciła cały punkt 6. Wnioski Komisji Rewizyjnej tylko temu zagadnieniu nie 
odnosząc się  do tematu kontroli. 

Na pierwszym spotkaniu Pan Kierownik Robert Chaiński poinformował  Komisję, że te zagadnienia nie są  
tematem kontroli. 

W dziale 801 rozdział  80107 są  zabezpieczone środki na wynagrodzenie pracowników świetlic szkolnych i tylko 
temu tematowi powinna być  poświęcona kontrola. 

Proszę  o załączenie moich uwag do Protokołu Nr 17/2022 Komisji Rewizyjnej. 
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